
Radna Województwa Świętokrzyskiego     Kielce, 28.12.2020 r. 

Jolanta Tyjas 

 

 

INTERPELACJA 

DO MARSZAŁKA WOJEWÓDZTWA  

ZA POŚREDNICTWEM PRZEWODNICZĄCEGO SEJMIKU 

 

 

Na podstawie art. 23 ust 5-9 ustawy o samorządzie województwa składam poniższą 

interpelację. 

 

Przedstawienie stanu faktycznego: 

4 grudnia 2020 roku w obecności między innym p. Marszałka Andrzeja 

Bętkowskiego, przewodniczącego Andrzeja Prusia został ogłoszony sukces i 

oddany szpital tymczasowy w Targach Kielce. Szpital był częściowo wyposażony 

w łóżka i sprzęt medyczny. Następnie sprzęt ten został usunięty, ponieważ jak 

tłumaczyły  służby prasowe wojewody konieczne było zabezpieczenie sprzętu 

przed zniszczeniem podczas prac wykończeniowych.  

Z tego widać ewidentnie, że mamy do czynienia z działaniem propagandowym a 

nie faktycznym dbaniem o bezpieczeństwo mieszkańców województwa. 

Podejmowanie działań mających na celu promocję Marszałka, 

Przewodniczącego czy innych osób z wykorzystaniem nieszczęścia jakie spotyka 

nas wszystkich poprzez pandemię COVID-19 jest najłagodniej mówiąc wbrew 

etyce i godności człowieka.  

W związku z powyższym pragnę zadać następujące pytania: 

1. Kto podjął decyzję o wstawieniu łóżek i sprzętu medycznego do 

tymczasowego szpitala przed zakończeniem prac? 

 

2. Czy obecnie szpital jest wyposażony w łóżka i sprzęt medyczny, jeżeli tak 

to proszę o informację o ilości sprzętu będącego na wyposażeniu szpitala 

tymczasowego. 

 

 

3. W przedstawionej informacji z działań zarządu dowiadujemy się, że 

zatrudnionych ma być 50 lekarzy i 200 pielęgniarek.  



Czy został zatrudniony personel medyczny do obsługi szpitala 

tymczasowego? 

 Jeżeli tak to proszę o podanie ilości zatrudnionych lekarzy, pielęgniarek 

i innych osób. 

4. Czy zatrudnione osoby są zatrudnione w innych szpitalach 

wojewódzkich? 

Jeżeli tak to proszę o informację, czy nie spowoduje to zakłócenia pracy 

tych szpitali. 

W informacji z prac zarządu podane jest, że powstanie szpitala kosztowało 
prawie 11 mln zł. a wyposażenie zostało przekazane nieodpłatnie.  
 
Proszę o informację:  
Jakie koszty zostały poniesione przez województwo świętokrzyskie w związku z 
uruchomieniem szpitala tymczasowego? 
Jeżeli województwo nie ponosiło kosztów o których jest mowa w sprawozdaniu 
to można to odczytać jako kolejna manipulację 
 

        Jolanta Tyjas 

 

 
 

 

 

*Interpelacja dotyczy spraw o istotnym znaczeniu dla województwa. Interpelacja powinna zawierać krótkie 

przedstawienie stanu faktycznego będącego jej  przedmiotem oraz wynikające z niej pytania (art. 23 ust. 6 ustawy 

o samorządzie województwa). 


